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Interpelacja

Na podstawie § 12 ust.3 Regulaminu obrad Rady Miasta Ęchy z$aszam interpelację w
sprawie: Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestlzennego miasta T}chy.

W zwiąpku z odbyciem się dyskusji publicznej z mieszkańcami w projekcie zmiany
,,Studium uwaruŃowń i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Tychy'o dnia 19
marca w Szkolę Podstawowej nr 1, wnoszę do Pana Prezydenta o publiczne ustosunkowanie się do
zapisu części tekstowej studium na stronie 148 w plł 2.2.2 Koncepcja rozbudowy układu
drogowego zakJńa płzebudowę ulic Mikołowskiej, Oświęcimskicj i Turyńskiej (odcineh
zachodni) poszerzonych do pasa ok50 m dla zlokalizowania ulic zbierająco - ro?prowadzających.
oruz dlaczego z obecnego projektu sfudium zniknęły dwa warianty obwodnicy północnej miasta
Tychy? które sąw obecnie obowią_zującym studium z 2002 roku.

Wzbudziło to duże zainteresowanie mieszkańców, którzy byli przekonani o Ęmiżta sprawa
jest dla Pan Prezydenta priorytetem, na dowód częgo pnekazali na moje ręce ksero art. z Gaze,ty
Wyborczej ( które przekaztljejako załącznik do interpelacji) z piątku 8 listopada 2002 roku przed
druga turąwyborów na stanowisko prezydenta Tychów w któĘ cyt. ,,Absolutnym priorytetem jest
budowa północnej obwodnicy miasta odciąającej ul.Mikołowską. Zmńejszy to ruch tranzytolvy i
poprawi płynność poruszania się po mieście", w zwiąpku zpovryższym mam uzasadnione nadńĄe,
że dołoĘ Pan wszelkich starń by w obecnie opracowywanej zmianie studium, pozostały dwa
warianty trasy które są w obecnie obowią7ującym studium, oraz odstąpienie od irracjonalej wg
mieszkńców koncepcji rozbudowy układu drogowego ul.Mikołowskiej do pasa ok. 50 mekóq
cze9o efektem było by wyburzenie kilkudziesięciu budynków i przesuniecie strefr oddziaływania
drogi na póhroc, na co nie ma społeczrrej zgody.

Podawane na spotkaniu kontrargumenty ekonomiczne budowy w ptzysńości obwodnicy są
nie zasadne, gdyż żadnej drogi nie buduje się głównie z powodów ekonomicznych tylko
społecznych, na które się powofuję ptzy budowie dróg w naszym mieście, o czym Pan Prezydent
wspomniał na sesji 21 marca bt. że trudno uzasadnić ekonomicanie budowę dróg. Mieszkaricy na
spotkaniu z-adali pytanie: Co z nami? Co z ludzrni ktorzy od kilkunasfu czy kilkudziesięciu lat
czekają na obwodnicę t żyjąw ciągłym zańeczyszczeniu powietrza, hałasem i oddziaływaniem
wibroakusĘcmrym? Czy nas, nasze domy, dorobek całego życia jest tańszy od budowy obwodnicy?
Proszę podać konkrebre kwoty? - odpowiedzi na te jak i wiele innych merytoryczrrych pytań_nikt
nie potafił odpowiedzieć, dlatego proszę Pan Prezydęrrta o odniesienia się do podanych kwestii
które sądla mieszkńców bardzo ważne.
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WY BORY

\E!.9Ł"slrłltldęlt i jego ustępcawaltząw dmgiej nne

Dziuba kontra ŁŃota
O smwisko prezydataTyhu ubiegać się

będą w niedziek Andąej Dziuba (Komitet
Ańąeja Dziub!), obecny preądeną oraz
Juek InłOta (SID-UP), w uj chwili jego

usqca. Obu pĘllsiliśmy o odpowiedzi na
tokie sme ntąnia

Właśnie dowie&iilsięPan, że w mie-
ści€ mieisa się li€zba &ici.. Czy
zlmtmi€ Pan z tego powodn *kołę?
AmMEJ DZIUBA:
WTychach do niedaw-
na dziai uczyły się na
Ezy zmiany w wię-
kmści szkół. Zmiej-
srenie licĄ dziecia-
kówęorcrfujążem-
ruŃinaBkiwtyskich 

-

szkołach będą takie, jakich wszyscy

JACEK ŁAKffiA: Ab-
śolutuie nie zmknę.
zmniej§zad€ liczby
dzieci w szkołach to
nie prcblem, ale vm-
s m popnwę wmn-
ków nauki_

Miszkalńcy prryszli
emją gtlzie spgŁać

niedmno oddane do uży&u. Wtej sfe-
rre aie ml6zę.wĘ szukać gwahownych
mułiążń: Dodatkowo W budońe jst
*i*fr Ńśieobiektów sportowyńi kqty
teoiswe, boi§]G (np. na osiedlu Z, prry ..
ul. Sikorskiego) i pole danaŃi gry '

w golfa Wśzystkie obieĘ sfinamm-
liśrny ze śrcdków włmph i pozyska-
nychzUKFis.
Ji.: Na pewno zbuduję. Z'ożyliśmy

już ofeĘ w Ej spwie. Przygohijemy
ttrBtr i pozy§kamy inweston pryWtne-
go mposunmy się o pieniądre z UK-
Es.
Ludzi€przygli & Pam re skargą że
nie}*i sąitat ofumiami prry-
jęcie pacj.aŁ; a lekłire żądają,,ko-
peńówtf'. Co Pan zrobi w tej spra-
Ęie?

A.D.: O Ęecjalne względy lekazy
nie trzeba się stanć, bo szpital miejski
w łcheh ni6 odmawia przyjęcia cho-
rego. Reszta sfu]żby zdIowia w Jychach
jest spryryatyzowma. Konkurebcja po-
woduje, że nie trzeba nikogo przeku-

Hryać_ ,.
"r.Ł:: od ś§igmia łapownictwa je§tpo-
licja, a co do odmoyy pEyjęciaPrcjen-
ta: pojechałbym do szpitala, żeby się
puekonać, czy to pnwda. Może by się
okuało, że mwinił rystem kootnktacji
u§ug z:kasą,chorych,.albo źe problem
może rozwiązć dofinmmie rpita-
la;
Ludżic boją§ię {vjść]pq mijrrchu
z doru. Czy wykupi Pan dodartow
eraty.ilapolicjl gy też wimy spmŃ
zdba o be4ńroafotwo?

ttĘB
i_ł_Qz*zp,ibilł:dodthie
ry, :rź eł;*łeq_j*ąpąiraispo-
frliląbPFJEI l*g§iedle
EFrEaćipofi6_ Rq4rynńen jlż
orymzxfmĄod@ęożleĘ de-
qrirfĘlFą
OlEl*lqo.Ę4-zĄ!p!
}ff n *Ea}i cłłrri ż.klil:,
Lffrda*i XnmiPanł|o._,

A-D: Xcgt rocto*y ma naczny
ln.ałtsł FlEcrjEy, Hó miłośników

mixta - miejszy. Wspim ńęc oba
plredsięwzięcia, ale re względu na ńż-
Ńrew wyskości Potszebnych środków,
oĘmizatorowi konreItu pomagm po-
zyskać bmkujące fundusre od sponson.

J.Ł.: Trzeba sprawdzić, komu Z8odnie
z pnwem moźemy Pomóc. Nie chcę
obircrnć pochopnie
Jak Pm zapromje misto v Po|se
i n gralicą?

A.D.; }chy ciesą się dobrą opinią,
o czym świadczy zainteresowanie
predsiębiorców miastem. DobIe imię
Tychów slawią miasta w róznych pm-
§tw8ch Europy, z którymi podpisaliś-
my umowy dwusEonne. Pozwala to na
wymimę młodzieży i wzajemą pro-
mocję.

J.Ł.: Najlepiej Fomować przez Ęort.
Promocję apemi nm też cenłm re-
habilitacji, które chcemy utwonyć
w kompleksie niedokończonego Zespo-
fu Szkół Municypalnych. Rozbudujemy
i loTeklamujemy też nroą giełdę kwia-
tową,
Wielka fr|m obi€9uje wielomiliono-
wą iw§tycję" ale wiąźc się to z ko-
ni€caośĘ łTcięcia cąści parku. co
Pan nobi?

A.D.: Zieień jest nacznie łatwiej od-
budować niż miejsa pncy, To one są
dzisiaj na wagę złoĘ. Poświęciłbym
część patu ijednGześ-
nie zainicjował sa-
dzenie nowych
dmwwimym
nejscu.
Mi§to wy-
różnia się
ilością zie-
leni i tak
musi zo-
stać.

J.Ł.: §"
Ąmająty-
le wolnęgo
terenu, że

m skaĘą .ź€ nie mją gdzie spę(Łać
sohĘgoezasu Czy wybuduje Pa! ba-
soii§Ęd wźmiern,to pimĘdre?

-A.j9::.8asen i,hala Ęortowa zostĄ

adnego pa*u nie.Ezeba poświęcrc.
JŃąulię Pm,pmzeny lub pizebul

oświęcimska do Łużyckiej - tam,
gdzie jot giełda kwiatowa, dobuduje-
my,trzeci pm. W głowie mm teŻ plm
obwodnicy odciążającej ulicę Miko-
łowską.
Co?m zrobi, żtby miejvyć kolej-
ki wun$zie, a do urz4th mżm się
b$ołatwiej do&rcnić?

A.D.: Uząd Miejski w Tychach tlaw-
oo nie widźiał kolćjki. Nawt vydział

też be,dzb nrnie łatwiej:
raltrrif-ł plmie wymimę
cenaali.

J.Ł.: -Iłżede wszy§tkim
trzęba mieńć entralę tele-
fbniczną, a kolejki można

skócić, skncaiąc drogę od
wniosku do decyzji. Pzy wielu

spnwach podpis.prczyrlenta nie b$zie
Potrżebny, wystarczy podPis kmpeten-
tnego naczelnika wydziału.
Co Pan myśli o woim ryralu v &u-
giej tuze? W eymj€stgonzf odPa-
m?

:dząka}
o.bnku

nusyl J*aąwĘplus3["sję ą ż€ je-
stem -magiśaeE,InE i łrnińfu:ii
i dośWiadcruiysruqdm BaI-
dzo cenię nojąo ryvala

żn sma-śoi9p16}ini-
6iplE§,".r,sję ą fu je,

ry-B

3

kommikacyjny - pięta Achiilffia wię-
łsrŃci magisfrańw -jes u nm rozwią-

my modelowo. Tow znacz-
: Iiiei mieźe z6łusa tvskich
] urzidniłów. Teljfon'icznie

Wiaki?
A.D-: Policja dyĘonuje

wysm"4iT4 lic2bąłqrlzi
ŻĘ pauńĘ siłę w peni
wykorzystać, n,zeba dope
§ałć politję. w lepszy
ryęr, apemńpimiądrc
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